
Saksprotokoll i Vestland ungdomsutvall -  19.11.2021 
 
Mia Holdhus sette fram følgjande forslag: 
 

«Alternativ:  
 
Vestland Ungdomsutval meiner at linjene vg1 studiespesialiserande på Kvam vgs, vg1 
elektro på Kvam vgs og vg3 påbygg på Os vgs ikkje burde kuttast, fordi dei linjene er 
viktige i distriktet og dei trengs for å kunne halda ungdommen i kommunen slik at dei slepp 
flytte». 

 
Avrøysting 
Holdhus sitt forslag vart samrøystes vedteke.  
 
Uttale 
Vestland Ungdomsutval meiner at linjene vg1 studiespesialiserande på Kvam vgs, vg1 elektro på 
Kvam vgs og vg3 påbygg på Os vgs ikkje burde kuttast, fordi dei linjene er viktige i distriktet og dei 
trengs for å kunne halda ungdommen i kommunen slik at dei slepp flytte 
 


